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 شرط سازمان لیگ والیبال   
برای مس رفسنجان 

فارس: سازمان لیگ فدراسیون والیبال 
در اطلاعیه ای تعیین تکلیف بدهی های مس 
رفسنجان را شرط برگزاری دیدار این تیم برابر 
پیکان دانست. هفته دوم مسابقات والیبال 
قهرمانی باشگاه های برتر مردان کشور روز 
چهارشنبه 13 مهرماه پیگیری خواهد شد. هفته 
دوم لیگ برتر مردان در حالی روز چهارشنبه 
سیزدهم مهرماه با شش دیدار پیگیری خواهد شد 
که تیم فولاد سیرجان ایرانیان صدرنشین بدون 
بازی این رقابت ها از سایپا تهران پذیرایی خواهد 
کرد و مسابقه دو تیم راه یاب ملل مریوان و پاس 
گرگان نیز به تعویق افتاد. همچنین سازمان لیگ 
فدراسیون والیبال در اطلاعیه ای تعیین تکلیف 
بدهی های مس رفسنجان را شرط برگزاری 
دیدار این تیم در هفته دوم برابر پیکان در تهران 
اعلام کرد. در این اطلاعیه تاکید شده است که 
این مسابقه از ساعت 15 روز چهارشنبه در سالن 
فدراسیون والیبال آغاز خواهد شد به شرطی که 
حداکثر تا پایان وقت اداری روز سه شنبه 12 
مهرماه بدهی مس رفسنجان از سوی این باشگاه 

تعیین تکلیف شده باشد. 

صمد مرفاوی مهاجم سالهای دور استقلال در 
خصوص عملکرد ساپینتو و شاگردانش در لیگ 

برتر صحبت کرد.
   درخصوص رفتار ریکاردو ساپینتو 
پس از اخراج برابر گل گهر سیرجان چه 

نظری دارید؟
 ساپینتو هنوز خودش را با جو و شرایط 
فوتبال ایران سازگار نکرده است. شرایط مانند 
اوایل دوران استراماچونی در ایران است. او با 
شرایط فوتبال ما آشنا نبود و در نشست خبری 
زیرصندلی زد و عصبانیت بروز می داد. رفته 
رفته با جو اینجا آشنا شد و تیمش تا نیم فصل به 
موفقیت رسید.  الان ساپینتو هم اینگونه است. او 
باید خودش را کنترل کند و بداند که در کدام تیم 
سرمربیگری می کند، تیمی که هوادار و بیننده 
زیاد دارد. بازی های استقلال بسیار مورد توجه 

قرار می گیرد. 
  گفته می شود تیم های لیگ برتری نقطه 

ضعف ساپینتو را پیدا کردند!
همانطور که گفتم او باید خودش را سازگار 
کند. افرادی که کنارش هستند مانند بیژن 
طاهری خیلی تلاش کرد او را آرام کند اما او به 
تنهایی که نمی تواند چنین کاری انجام بدهد. 
از طرف باشگاه باید او را بخواهند و با او صحبت 
کنند. باید شرایط و وضعیت را به او توضیح بدهند. 
ساپینتو باید بداند که سرمربی تیم بزرگ باید 
رفتار موجه داشته باشد. شرایط اینطور است، اگر 
داوری بد است، همه مربیان ایرانی هم از داوری 

ناراضی هستند، او باید خودش را وفق بدهد.
  از فرم بازی استقلال رضایت دارید؟ 

نه اینکه استقلال خوب بازی نکند ولی چون 
سرمربی جدید است، هنوز تفکرات سرمربی در 
تیم جا نیفتاده است. سال گذشته هم می گفتند 
استقلال خوب بازی نمی کند و فقط اقتصادی 
برنده می شود ولی به مرور تیم امتیازات را جمع 
کرد و تا آخر فصل بدون شکست قهرمان شد. الان 
هم فکر می کنم که تیم نباید امتیاز از دست بدهد و 
آرام آرام تیم شکل بگیرد و به موفقیت برسد.   الان 
مهم ترین نکته این است که طرفداران باید صبور 
باشند، حوصله کننده تا این تیم جا بیفتد و قهرمان 
شود. مگر دیروز پرسپولیس شکست نخورد؟ فوتبال 
برد و باخت دارد، اتفاق طبیعی است و استقلال هم 
باید شرایطش را بهتر از چیزی که هست، کند. سال 
گذشته اگر استقلال نتیجه می گرفت به تنهایی 
اتفاق نمی افتاد و از روی انسجام بود. باید انسجام 
بین تیم، بازیکنان، کادرفنی، باشگاه و هواداران 

باشد تا ثمره آن را ببینیم.

خارج ازمستطیل سبز

 مرفاوی: 
 ساپینتو 

 باید خودش را 
سازگار کند

خبــــــر
  رکوردهایی که منچسترسیتی 

و هالند مقابل یونایتد ثبت کردند 
منچسترسیتی و ارلینگ هالند در جریان 
برد ۶ بر 3 برابر یونایتد چهار رکورد بزرگ ثبت 
کردند. به گزارش دیلی میل، منچسترسیتی 
در دیدار خانگی در هفته نهم لیگ برتر انگلیس 
مقابل منچستریونایتد به برتری رسید. این بازی 
پرگل ترین بازی تاریخ دو تیم بود. این دیدار 
با نتیجه ۶ بر 3 به سود سیتی به پایان رسید. 
ارلینگ هالند )دقایق 3۴، 3۷ و ۶3( و فیل فودن 
)۸، ۴۴، ۷3( هر کدام سه گل به ثمر رساندند. 
برای منچستریونایتد نیز  آنتونی )5۶( و مارسیال 
)۸۴، ۹۰ - از روی نقطه پنالتی( گلزنی کردند. 
منچسترسیتی به اولین باشگاه لیگ برتر تبدیل 
شد که در هشت بازی خانگی متوالی پیروز شد و 
در هر کدام از این بازی ها سه گل یا بیشتر به ثمر 
رساند. هالند به اولین بازیکن منچستر سیتی 
در تاریخ لیگ برتر )از سال 1۹۹2( تبدیل شد 
که سه گل در یک دیدار به منچستریونایتد زد و 
همچنین اولین بازیکن تاریخ لیگ بود که در سه 
بازی خانگی متوالی تیمش هت تریک کرد. این 
دیدار همچنین پرگل ترین تقابل دو تیم بود که 
۹ گل داشت. منچسترسیتی با 2۰ امتیاز در رده 
دوم جدول رده بندی قرار دارد و در دیدار بعدی 

خود به مصاف ساوتهمپتون خواهد رفت. 

دیدار با ویتنام؛ بازی اصلی تیم ملی است  

   انتخاب تیم 
امیرحسین زارع دارنده مدال برنز المپیک و 
مدال های طلا و برنز سنگین وزن جهان در کشتی 
آزاد برای حضور در بیست و دومین دوره لیگ برتر 
کشتی، جام یادگار امام )ره( به تیم پتروپالایش 

تاکستان قزوین پیوست

  قرارداد
 مدتی است قرارداد مهدوی کیا با فدراسیون فوتبال 
تمام شده  قرارداد جدیدی با وی امضا نشده است. با 
این وجود اصرار بر اینکه او سرمربی تیم امید است 
باعث شد تا مهدوی کیا با انتشار استوری ، هرگونه 

ارتباط با فدراسیون را تکذیب کند.

        ناکام
در شرایطی که تصور می شد یورگن لوکادیا که 
گلزن اول پرسپولیس است پشت ضربه پنالتی 
بایستد، مهدی ترابی توپ را برداشت تا شاید 
نخستین گل فصل خود را از روی نقطه پنالتی بزند 

اما ضربه وی توسط اخباری مهار شد. 

ت
شــ

س نو
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 فوتبـــال داخلـــی 
فارس: محمدحسین مرادمند در مورد برد 2 بر یک 
استقلال مقابل گل گهر اظهار داشت: بازی بسیار سختی 
داشتیم. گل گهر تیم خوب و منسجمی است و فوتبال خوبی 
از لحاظ فنی به نمایش می گذارد چون سرمربی خوبی دارد. 
وی در خصوص اتفاقات پایان این مسابقه گفت: صحنه ای که 
داور اعلام پنالتی کرد، صد درصد درست بود. از روی نیمکت 
مشخص بود خطا داخل محوطه جریمه اتفاق افتاده و همه 
کارشناسان هم آن را تایید کردند. مدافع استقلال تصریح 
کرد: شنیدم که بین دونیمه، مربی تیم گل گهر به داور مسابقه 
گفت ساپینتو به زبان پرتغالی توهین می کند. ما نیمه اول را با 
یک گل برده بودیم و صحنه خاصی هم پیش نیامد که ساپینتو 
بخواهد اعتراض کند. در این بازی سرمربی ما بیشتر دقایق 
مسابقه روی صندلی خود نشسته بود و خیلی کم کنار خط 
آمد. در دقایق پایانی هم که مسابقه مساوی بود، صاحب ضربه 
پنالتی شدیم و در آستانه پیروزی بودیم. هیچ دلیلی ندارد که 

سر مربی ما بخواهد اعتراض کند.

 انتقاد شمسایی از ساعت دیدار ایران و ویتنام 

دیدار صبحگاهی با حریفی آشنا!

سال  پنجم
شماره   1384

قبل از اینکه در مورد عملکرد تیم ملی فوتسال کشورمان 
بپردازم، باید از نسل طلایی فوتسال ایران که چندین سال 
قدرت فوتسال را در آسیا و جهان به رخ کشیدند تشکر کنم. 
این بازیکنان با ارتباطات خوب و خلاقیت  تیمی و فردی 
توانستند قدرت فوتسال ایران را نشان بدهند. تمامی این 
بازیکنان که نسل طلایی فوتسال ایران هستند سال ها زحمت 
کشیدند و باید از تک تک آن ها تشکر کنیم.  فوتسال ایران 
الان در دوره رنسانس است. یک روزی بالاخره باید این تغییر 
نسل انجام می شد و در همه رشته های ورزشی این اتفاق 
رخ می دهد. زمانی که شمسایی هدایت تیم ملی فوتسال 
را برعهده گرفت با شعار می سوزم و می سازم کار خودش را 
شروع کرد و به معنای واقعی هم به شعار خودش عمل کرد. 
در جام ملت های آسیا 1۰ بازیکن جدید به میدان رفتند و این 
نوید روزهای خوب برای فوتسال ایران است. مهدی کریمی 
بازیکن جوان تیم ملی شجاعت به خرج داد و پیراهن شماره 
۷ را پوشید و با درخششی که در این مسابقات داشت، نشان 
داد که می تواند راه او را ادامه طی کند.  عملکرد بازیکنان به 
لحاظ فنی مانند همان نسل طلایی فوتسال ایران است که 
برای اولین به میدان رفتند. این نشان می دهد این بازیکنان 
به لحاظ فنی قابل قبول هستند و این جوانان جواب اعتماد 
کادرفنی را به خوبی دادند و به آن ها انگیزه زیادی داده شد. 
من حساب کردم هر 1۴ بازیکن تیم ملی از همان بازی 
نخست با ارنج های متفاوت به میدان آمدند، این اتفاق یک 
حسن داشت و این که دست کادرفنی برای حریفان رو نشود. 
بازیکنان ما در این بازی کمترین خطا را داشتند و به لحاظ 
گلزنی هم آمار قابل قبولی داشتند.  من اصلا با این موضوع 
موافق نیستم، با تمام احترامی که برای اهالی فوتسال قائل 
هستم اما این موضوع را نمی پذیرم؛ به این خاطر که بازیکنان 
ما در سه بازی که در مرحله گروهی انجام دادند نسبت به 
حریفان برتری داشتند و فکر می کنم فقط در بازی اول مقابل 
اندونزی شاید در حدود 5 دقیقه تحت فشار بودند و در تمامی 
بازی ها قاطعانه تیم برتر میدان بودند. ضمن اینکه نباید 
فراموش کنیم که بالاخره تغییر در تیم ملی رخ داده و همیشه 
در هر رشته ای تغییر با افت و خیز روبه رو است و این موضوع 
طبیعی است. در مورد بازی با ویتنام در مرحله یک چهارم باید 
بگویم بازی  های ویتنام را دیدم و فکر می کنم در دو بازی اول 
خیلی خوب کار کردند اما مقابل ژاپن شاید به این خاطر که 
مهر صعود این تیم زده شده بود، آن طور که انتظار می رفت 
بازی نکرد. با این حال ویتنام هم تیم خوبی است و منطقی 
بازی می کند. این مرحله برای همه تیم ها حساس است و قطعا 
با تمام توان تلاش می کنند که در این مرحله بهترین نتیجه 
را کسب کنند. تیم ملی در سه بازی گذشته خود تکنیک 
ویژه ای نداشت و کادر فنی به خاطر اینکه دستش رو نشود 
این استراتژی را داشت. اما به نظرم بازی اصلی ایران از ویتنام 
شروع می شود اگر تیم ملی بدشانسی نیاورد، به این معنی که 
داور قضاوت خوبی داشته باشد و کسی هم اخراج نشود قطعا ما 
می توانیم ویتنام را شکست دهیم.بازیکنان باتجربه ما در این 
بازی به خوبی بازیکنان جوان را مدیریت کردند و باید از آن ها 
هم یک تشکر ویژه داشته باشیم. امیدوارم بازیکنان بتوانند 

قهرمانی دوره قبل خود را تکرار کنند.

آرمان ملی: بازی تیم ایران و ویتنام در مرحله حذفی 
مسابقات جام ملتهای فوتسال آسیا ، ساعت 11 صبح  سه شنبه 
12 مهرماه به وقت محلی، ساعت 11:3۰ به وقت تهران در 

ورزشگاه سعدعبدالله کشور کویت برگزار می شود.
  صعود مقتدرانه 

 تیم ملی فوتسال ایران با سه پیروزی و 2۴ گل زده در سه 
بازی، صعود مقتدرانه ای به دور حذفی جام ملت های آسیا 2۰22 
داشت. این تیم که در ترکیب خود از چهره های گلزن سرشناس 
و جوانی بهره می برد، عنوان بهترین خط حمله دور گروهی را 
به خود اختصاص داد. 11 گل از این 2۴ گل را دو مهاجم ایرانی 
شاغل در لالیگا به ثمر رسانده اند. حسین طیبی، ملی پوش ایرانی 
باشگاه پالمای اسپانیا ۶ گل و احمد عباسی، ملی پوش ایرانی واینا 
آلبالی 5 گل در 3 بازی به ثمر رساندند و بهترین گلزنان ایران و 
دور گروهی مسابقات بودند. عباسی در بازی اول مقابل اندونزی 
دو گل زد و در بازی دوم مقابل چین تایپه هت تریک کرد. حسین 
طیبی هم که در بازی اول یک گل زده بود، به ترتیب در بازی های 
دوم و سوم، 2 و 3 گل زد تا با ۶ گل، آقای گل دور گروهی شود. 
حسین طیبی، کاپیتان باتجربه تیم ملی فوتسال ایران در حالی 
برای کسب عنوان آقای گلی جام ملت های آسیا 2۰22 با احمد 
عباسی رقابت می کند که پیش از این و طی دو دوره موفق به 

کسب این عنوان شده بود.
AFCواکنش  

کنفدراسیون فوتبال آسیا نسبت به این صعود مقتدرانه تیم 
ملی کشورمان واکنش نشان داد و از آن تمجید کرد. AFC نوشت: 
مدافع عنوان قهرمانی فوق العاده کار کرد و حداکثر امتیازها را در 

مرحله گروهی گرفت. این تیم با 2۴ گل زده و صدرنشینی در 
گروه به مرحله حذفی رسید.

  برنامه مسابقات
مرحله مقدماتی شانزدهمین مرحله مسابقات فوتسال قهرمانی 
آسیا روز یکشنبه به پایان رسید تا هشت تیم حاضر در مرحله 
یک چهارم نهایی مشخص بشوند. بر اساس نتایج رقم خورده، 
تیم های تایلند و کویت از گروه A، ازبکستان و تاجیکستان از 
 D و ژاپن و ویتنام از گروه C ایران و اندونزی از گروه ،B گروه
جواز حضور در مرحله حذفی را به دست آوردند. تیم اندونزی در 
حالی با محمد هاشم زاده محمد ایرانی خود در گروه ایران صعود 
کرد که سیدمحمد ناظم الشریعه دیگر مربی ایرانی با تیم عراق 
در مرحله مقدماتی حذف شد و در صعود ناکام ماند. در مرحله 
یک چهارم نهایی که  سه شنبه برگزار می شود، تایلند به مصاف 
تاجیکستان می رود و کویتِ میزبان رو در روی ازبکستان قرار 
می گیرد. همچنین ایران که به عنوان صدرنشین گروه C راهی 
مرحله حذفی شد، با ویتنام دیدار می کند و ژاپن باید اندونزی را با 
مربی ایرانی خود پشت سر بگذارد. تقابل ایران و ویتنام حدود 2۰ 
روز پیش در تورنمنت تدارکاتی تایلند به مصاف هم رفته بودند 
که شاگردان شمسایی در آن مسابقه 3 بر 1 پیروز شدند. از این 
جهت، ویتنام که تیم سرحال و قدرتمندی هم نشان داده است، 

حریف آشنایی برای ملی پوشان کشورمان محسوب می شود.
  صحبت شمسایی

وحید شمسایی سرمربی تیم ملی فوتسال ایران در نشست 
خبری قبل از بازی ویتنام، اظهار داشت: برای یک بازی خوب و 
تماشاگرپسند آماده ایم. با تیم ویتنام که با مربی بسیار خوبی که 

در گذشته هم توانسته تیم آرژانتین را قهرمان جهان کند، دیدار 
خواهیم داشت. از نظر من بازی در مرحله حذفی بازی مرگ و 
زندگی است. در صورت برد به مرحله بعدی صعود می کنیم و 
در جمع چهار تیم برتر فوتسال آسیا قرار می گیریم. در صورت 
باخت هم تیم به کشور خود باز می گردد. در این بازی حق اشتباه 
نداریم و تمام تلاشمان را برای پیروزی و برد ویتنام می کنیم. 
وی در پاسخ به سوال سایت AFC مبنی بر صحبت های سرمربی 
تیم ویتنام که در نشست خبری قبل بازی اعلام کرده است که 
تیم ایران مهاجمان خوبی دارد و تیم ویتنام هم در دفاع خوب 
هست و نظر شما در این مورد چیست، گفت: این دیدار، تفاوت 
دو تیم با دو شکل از بازیست، تیم ایران تشنه تهاجم و گل زدن 
و تیم ویتنام هم خیلی در دفاع کردن سخت کوش است. قطعا 
دو تیم خیلی خوب بازی همدیگر رو آنالیز کرده اند. به نظر من 
این امر، از زیباییهای بازی فردا برای تماشاگران است. سرمربی 
تیم ملی فوتسال کشورمان افزود: ساعت بازی فردا از قبل برنامه 
ریزی شده است و تیم ایران در مرحله حذفی مسابقات ساعت 
11 به وقت محلی و 11:3۰ به وقت تهران صبح فردا سه شنبه 
12 مهرماه بازی خواهد کرد و به یاد ندارم که در این ساعت 
مسابقه ای در این سطح برگزار شود. در این شرایط ما باید طبق 
قوانین برگزاری مسابقات ساعت ۹:3۰ دقیقه صبح در ورزشگاه 
باشیم و بازیکنان باید از ساعت ۷ صبح آماده بازی باشند. به 
عنوان سرمربی نمی توانم بپذیرم که در این مرحله از مسابقات، 
ساعت بازی صبح به این زودی باشد. شمسایی خاطرنشان کرد: 
ضمن اینکه باید اذعان کنم در مورد امکانات برگزاری مسابقات و 

میزبانی کشور کویت تمام موارد ایده آل و فوق العاده بوده است.
  خواسته حریف

تیم ملی فوتسال ویتنام در آخرین بازی مرحله گروهی 
مسابقات فوتسال قهرمانی آسیا برابر ژاپن با دو گل شکست 
خورد. ویتنام با این باخت، صدرنشینی گروه D را از دست داد تا 
به عنوان تیم دوم راهی مرحله یک چهارم نهایی و حریف ایران 
بشود. »دیگو جوستوزی« مربی آرژانتینی ویتنام بعد از بازی با 
ژاپن به مشکلات این تیم اشاره کرد و گفت: زمانی که یک بر 
صفر از ژاپن عقب بودیم، برای حفظ توپ »پاور پلی« کردیم 
چون می خواستیم به عنوان صدرنشین صعود کنیم اما بعد از 
دریافت گل دوم، بعضی از بازیکنان ما دیگر خونسردی و شجاعت 
لازم را نداشتند. وی افزود: فکر می کنم این مشکلی است که 
من و بازیکنان باید روی آن کار کنیم. باید بیشتر تلاش کنیم تا 
پیشرفت کنیم. اگر می خواهید برنده شوید، باید بدانید که چگونه 
مشکلات را بپذیرید و برای ادامه مبارزه شجاع تر و سرسخت تر 
باشید. سرمربی تیم ملی فوتسال ویتنام همچنین در خصوص 
تقابل با ایران گفت: باید روی دیدار با ایران بسیار متمرکز باشیم. 
به بازیکنانم اعتماد دارم و آنها نیز باید به خود و هم تیمی هایشان 

ایمان داشته باشند.

 بیــن المــلل
به گزارش دیلی میرور، تیم فوتبال منچسترسیتی در 
هفته نهم لیگ جزیره با نتیجه پر گل ۶ بر 3 همشهری  خود، 
منچستریونایتد را شکست داد و پس از آرسنال با 2۰ امتیاز 
در رده دوم ایستاد. روی کین کاپیتان سابق منچستریونایتد 
در ارزیابی خود از این دیدار گفت: من نمی توانم چیزی را 
که می بینم باور کنم. یونایتد در این دیدار بسیار بد بود. 
بازیکنان باید خجالت بکشند. شما نمی توانید در یک نیمه 
۴ گل از سیتی بخورید و راحت به رختکن بروید. این بسیار 
شرم آور است. اعتقاد به پیروزی اصلا در تیم تن هاخ وجود 
نداشت. سیتی خیلی زود بازی را برای خود تمام کرد و دل 
خوش به این نباشید که در نیمه دوم یونایتد توانست برنده 
شود. پس از چهار پیروزی متوالی اخیر در لیگ، شکست 
سنگین برابر سیتی اکنون یک شوک بزرگ برای تن هاخ 
و تیمش است. این بازی سیتی وحشیانه بود. آنها بی رحم 
حمله کردند و توانستند هر کاری که می خواهند انجام 

دهند. این برای دومین بار در 15 
سال اخیر است که آبی های شهر 
منچستر موفق شدند ۶ گل به 
رقیب دیرینه خود بزنند. پیش 
از این، منچسترسیتی در زمان 
هدایت روبرتو مانچینی موفق 

به زدن ۶ گل به یونایتد 
شده بود.

 

پیشکسوت تیم فوتبال استقلال گفت: نقطه تاریک دیدار 
استقلال با گل گهر رفتار ساپینتو لب خط بود که زمین فوتبال 
را با چاله میدان اشتباه گرفته بود. ادموند اختر در گفت وگو 
با میزان، درباره پیروزی تیم فوتبال استقلال مقابل گل گهر 
در هفته هفتم لیگ برتر فوتبال اظهار داشت: از لحاظ فنی 
استقلال یک بازی سخت را مقابل گل گهر داشت، امیر 
قلعه نویی پرافتخارترین مربی لیگ برتر است و تیم های او 
همیشه قابل احترام هستند. بازیکنان استقلال با سعی و 
تلاش به 3 امتیاز رسیدند که این پیروزی مقابل این تیم خوب 
ارتباطی به ساپینتو نداشت. به عنوان یک هوادار و پیشکسوت 

استقلال معتقدم نقطه تاریک این دیدار رفتار ساپینتو لبِ 
خط بود که زمین فوتبال را با چاله میدان اشتباه گرفته بود. 
تمام نکات فنی این بازی با بی اخلاقی او از بین رفت. وی افزود: 
بازیکن یا مربی در تیم باید از سرمربی خارجی خود نکات فنی و 
اخلاقی را بیاموزد، اما در مورد این مربی بازیکنان و مربیان چه 
چیزی را باید از او یاد بگیرند؟مربی باید برای بازیکنانش الگو 
باشد و اصلًا فرض کنیم اخراج ساپینتو از سوی داور مسابقه 
اشتباه بوده، اما آیا او باید چنین رفتار ناشایست و به دور از شأنی 
داشته باشد؟ مگر زمین فوتبال لات خانه است که برای داور 
لات بازی و شاخ و شانه بکشی؟ او چنان به داور حمله می کرد 

که فقط مانده بود لباس خود را پاره کند. پیشکسوت تیم فوتبال 
استقلال اضافه کرد: استقلال پرافتخارترین و قدیمی ترین 
باشگاه آسیاست که هر بازیکن و مربی بعد از حضور در این تیم 
بزرگ می شود. کارنامه ساپینتو در تیم های قبلی اش مشخص 
است و او فقط از نام استقلال سوء استفاده می کند. کمیته 
انضباطی فدراسیون فوتبال برای این بی اخلاقی ساپینتو باید 
بیشترین مجازات را در نظر بگیرد تا این مربی خارجی زمین 
فوتبال را با جای دیگر اشتباه نگیرد. از مدیریت باشگاه استقلال 
می خواهم تا ساپینتو را جریمه مالی کنند، چون این مربیان 
خارجی زبان جریمه مالی را بیشتر می فهمند. اختر در مورد 
دیدار استقلال با فولاد در هفته هشتم لیگ برتر فوتبال گفت: 
معتقدم نکته مثبت دیدار با فولاد عدم حضور ساپینتو لب خط 
است که دیگر دلقک بازی در نمی آورد و بازیکنان با آرامش به 

مصاف تیم قدرتمند و تاکتیکی فولاد خوزستان می روند. 

» اختر« پیشکسوت استقلال:

نکته مثبت دیدار با فولاد عدم حضور ساپینتو است

 ذوالمجیدیان مدیر تیم فوتبال تراکتور:

بنیادی فر  می توانست  تمام  زحمات  تراکتور    را  به   باد   بدهد
علی اکبر ذوالمجیدیان مدیر تیم فوتبال تراکتور به انتقاد 
شدید از داور بازی با پرسپولیس پرداخته و می گوید پنالتی 

گل می شد بنیادی فر با وجدانش کنار می آمد؟
  برتری مقابل پرسپولیس 

علی اکبر ذوالمجیدیان  درباره برتری یک بر صفر تیم فوتبال 
تراکتور مقابل پرسپولیس در هفته هفتم لیگ برتر، اظهار 
داشت:  این بازی را یک بر صفر بردیم اما همانگونه که خود 
یحیی گل محمدی گفت باید با اختلاف گل بیشتری می بردیم 
و دست کم نتیجه 3 بر صفر یا چهار بر صفر می شد. وی درمورد 
اینکه اعتماد به قربان بردیف پس از پیروز نشدن در چهار هفته 
ابتدایی لیگ سبب شد تراکتور در سه بازی بعدی به برتری 
برسد و اکنون فقط سه امتیاز با صدر جدول فاصله داشته باشد، 
گفت: بردیف مربی بزرگ، کاربلد و متینی است. او در هفته های 
ابتدایی شناختی از لیگ ایران نداشت اما در ادامه فوتبال ما را 
شناخت و به همین دلیل در سه هفته اخیر بهتر بازی کرده ایم، 
همه بازی ها را برنده  شدیم و حتی گل هم نخورده ایم. امیدوارم 
این روند همیشه پابرجا بماند تا بتوانیم هواداران میلیونی 

تراکتور را شاد کنیم.  این برد را به تمام عاشقان تیم مان تبریک 
می گویم.

  انتقاد از داور 
وی با انتقاد از موعود بنیادی فر، داور بازی پرسپولیس و 
تراکتور، تصریح کرد: از او خیلی گلایه دارم. یک اشتباه او در 
اعلام پنالتی به سود پرسپولیس می توانست تمام زحمات ما 
را به باد بدهد. تیم ما در نیمه اول بازی هم سه موقعیت بالای 
۹۰ درصدی را هدر داد. در نیمه دوم نیز به جز گلی که به ثمر 
رساندیم، فرصت های دیگری را نیز از دست دادیم. واقعا خوب 
بازی کردیم و از همه بچه ها تشکر می کنم. هرچند اشتباه داور 
می توانست سه امتیاز را از تراکتور بگیرد اما بازیکنان ما ثابت 
کردند تراکتور هستند و در هر شرایطی باید برنده شویم. مدیر 
تیم تراکتور درخصوص اینکه موعود بنیادی فر، اکنون با حذف 
علیرضا فغانی نفر اول لیست داوران بین المللی ایران شده و 
انتظار می رود عملکرد بهتری در قضاوت خود داشته باشد و 
حتی با لحن بهتری با بازیکنان صحبت کند، گفت: تیم ما از 
ابتدای فصل از داوری ضربه زیادی خورده که نمونه اش دیدار با 

فولاد، گل گهر و صنعت نفت است اما واقعا بنیادی فر در دیدار با 
پرسپولیس پنالتی بچه گانه ای علیه ما گرفت. حتی جواد خیابانی 
که کارشناس داوری نیست و بسیاری از کارشناسان اعلام کردند 
آن صحنه پنالتی نبود اما نمی دانم چرا داوری در سطح بنیادی فر 
باید این اشتباه بزرگ را انجام بدهد. ذوالمجیدیان ادامه داد: 
بزرگ تر از من بارها گفته اند تا زمانی که VAR به فوتبال ما 
نیاید، این اشتباهات را شاهد خواهیم بود. حتی تیم هایی که 
خوب بازی می کنند ممکن است با اشتباه داور نتیجه را از دست 
می دهند. از تمام داوران خواهش می کنم بیشتر حواس شان 
باشد و بیشتر دقت کنند تا با احساسات هواداران میلیونی تمام 
تیم ها مثل تراکتور بازی نشود. با یک اشتباه بنیادی فر ممکن 
بود هرچه برای بازی با پرسپولیس کاشته بودیم، پنبه شود. وی 
اضافه کرد: هرکسی هم بد حرف بزند، شخصیت خودش را نشان 
می دهد. در پایان نیمه اول یک توپ به کرنر رفت اما بنیادی فر 
اجازه نداد بازیکن ما آن کرنر را ارسال کند. وقت دست او بود و  
وقتی کرنر اعلام شده، می توانست 1۰ ثانیه بیشتر بگیرد. شاید 

همان توپ گل می شد. 
  مدعی قهرمانی؟

مدیر تراکتور درمورد اینکه آیا امسال این تیم مدعی قهرمانی 
هست، توضیح داد: تراکتور باید مدعی باشد. ما به خاطر هواداران  

بازی می کنیم.


